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Onderwerp: Beantwoording van vragen verlengen cameratoezicht 

stationsgebied 

Beste mevrouw van der Knaap, 

U heeft vragen gesteld over cameratoezicht in het stationsgebied van Hoorn (binnenstad). In deze brief 
leest u de antwoorden op uw vragen. 

Vraag 1 Bent u het met ons eens dat het weghalen van de camera aan de achterzijde van het 
stationsgebied ten koste gaat van de bewaking en veiligheid daar? 

Antwoord 
Nee, dat ben ik niet met u eens. Het tijdelijk cameratoezicht vond plaats in verband met de overlast en 
de criminaliteit in het gebied. Ik baseer mij daarbij met name op politiegegevens en gegevens uit mijn 
eigen organisatie (toezicht en wijk coördinator). Op basis van evaluatie met genoemde partijen is 
vastgesteld dat de het cameratoezicht gezien het aantal incidenten nabij dit deel van het station een te 
zwaar middel is. Andere lichtere vormen van toezicht, zoals fysiek toezicht, liggen meer voor de hand. 

Vraag 2 Vindt u dat een camera aan de achterzijde preventief kan werken tegen vandalisme, 
zodat onder andere de NS lift minder vaak buiten bedrijf is? 

Antwoord 
Nee, de camera is niet bedoeld om vandalisme tegen de NS lift te voorkomen. De camera's die ik laat 
ophangen in de openbare ruimte zijn camera's ter handhaving van de openbare orde. De betreffende lift 
is van de NS. Indien de lift doelwit is van vandalisme staat het de NS vrij om zelf een camera op te 
hangen op het bouwwerk ter bescherming van hun eigendom. Een openbare orde camera is hiervoor 
niet bedoeld. Overigens ben ik het met u eens dat inzet van camera's uit oogpunt van preventie effectief 
kunnen zijn. 

Vraag 3 Op grond van welke informatie heeft u besloten de camera te verplaatsen naar de 
voorzijde van het station ? 
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Antwoord 
Zie het antwoord op vraag 1. Voor ik over ga tot het plaatsen van een openbare orde camera moet ik de 
noodzaak ervan inzichtelijk maken. Dit gebeurt met name op basis van politiegegevens en gegevens uit 
onze eigen organisatie. 

Vraag 4 Heeft over de verplaatsing van de camera overleg plaatsgevonden met NS ? 

Antwoord 
Team Wijkzaken heeft met NS regelmatig afstemming over de veiligheidssituatie in en rondom het 
station. Ook het voorstel over verlenging van cameratoezicht nabij station is afgestemd met NS. 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester J. Nieuwenbu \ " 
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